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Generalforsamling 2024 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

 
2. Beretning 

 
3. Regnskab 

 
4. Budget 

 
5. Indkomne forslag 

Godkendelse af vedtægter 
 

6. Valg til forretningsudvalg 
Minimum 3 personer, men gerne 5 

 
7. Eventuelt 

 
 
Referat fra generalforsamlingen i Nørholmegnens Samråd 12. marts 2024 
 
 
Ad1) Valg af dirigent 
 Flemming Midtgaard valgt 
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Ad2.) Beretning 
 Det der i det seneste år har vejet tungest for bestyrelsen er arbejdet med Samrådets 
 Struktur.  
 Den fælles drift af Borgerforeningen og Samrådet er uhensigtsmæssig. Det blev ganske vist 
 drevet med 2 generalforsamlinger og klar økonomisk adskillelse, men med fælles bestyrelse. 
 Noget som for flere år siden blev besluttet, da det kneb med at besætte bestyrelsesposterne 
 i to adskilte foreninger. 
 I aften skal de nye vedtægter godkendes, efter de tidligere har været fremlagt på et 
 samrådsmøde, og der skal vælges et selvstændigt Forretningsudvalg til samrådet.  
 
 Orientering om samrådets organisering i LAK og om vores repræsentation i 
 Landdistriktsudvalget, Det Grønne Råd og i LAK´s bestyrelse 
 
 Samrådsaktiviteter i 2023. 
 Forsommeren bød på store udfordringer for Nørholm skole (og 8 andre landsbyskoler) 
 Samrådet kastede sig sammen med Borgerforeningen og Skolebestyrelsen ind i kampen for 
 at bevare skolen. Det blev til mange møder, protestaktioner med masser af bannere både 
 ved byrådsmøder og mange andre steder. 
 Som bekendt lykkedes aktionen og skolen gik fri, men der er ikke grund til at hvile på 
 laurbærrene, truslen kan komme igen. Dog ikke i 2024, hvor skoleområdet er fredet i 
 budgetforhandlingerne. Årsagen er at der skal udarbejdes et koncept med bæredygtige
 (fagligt og økonomisk), skoletilbud i hele kommunen. 
 
 Et andet projekt, som Samrådet har kæmpet for, har været og er sikker færdsel for 
 skolebørnene gennem Nørholm i form af en sikker skolevej nord om kirkegården i Nørholm. 
 Samrådet har tidligere kæmpet for Cykelsti fra Mølholm til Restrup Enge og 2-1 vej resten af 
  
 Samrådet har også støttet hastighedsnedsættelse til 30 Km/t. gennem Nørholm og 
 etablering af vejbump ved kirkesvinget.  
 
 Samrådet følge nøje planerne med udlægning af Nørholm Strandenge som naturområde. 
 Vi savner informationsmøder i lokalområdet herom.  
 
 Som samråd har vi også deltaget i to Planzone møder sammen med de øvrige samråd i 
 Planzone 6 og deltaget i det årlige Samrådsmøde med politikere og embedsfolk fra 
 Aalborg Kommune. Hovedemnerne her var bosætning i landdistriktet, bedre kommunikation 
 mellem samråd og kommune og styrkelse af samrådenes identitet og synlighed, samt sikre 
 skoleveje til alle skoler i landdistriktet. 
 
 Endvidere har Samrådet afgivet høringssvar vedr. den 3. Limfjordsforbindelse. 
 
 Endelig kan jeg oplyse at Samrådet har gang i udfærdigelse af en helt ny hjemmeside, som 
 forventes at være klar her i foråret. Det har været en kompliceret affære (store ambitioner 
 og lille økonomi), men nu er den der snart. Vi har et professionelt firma til at bygge den op i 
 samarbejde med vores nye lokale supporter Peter Zacho. Der vil blive adgang til at alle 
 samrådets medlemmer kan bruge hjemmesiden aktivt. 
 Referater og dokumenter fra samrådet vil også kunne tilgås via hjemmesiden. 
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Ad 3.) Regnskab 
 Fremlæggelse af regnskab. 
 Afklarende spørgsmål blev besvaret. 
 
 
Ad 4.) Budget 
 Fremlæggelse af budget 
 Ingen bemærkninger hertil. 
 
 
Ad 5.) Indkommende forslag - Godkendelse af vedtægter 
 Vedtægterne for Nørholmegnens Samråd blev vedtaget. 
 
 
Ad 6.) Valg til forretningsudvalg 
 Lisbeth Lund, Peter Zacho, Signe Krogh, og Flemming Midtgaard 
 
  
Ad 7.)  Eventuelt 
 Generalforsamlingen afsluttes med en konstatering af, at Nørholmegnens Samråd nu er 
 formelt adskilt fra Nørholm og Omegns Borgerforening. 
 

 Det var en rigtig god oplevelse at starte generalforsamlingen op med et kulturelt 
 indslag.  
 Daniel Jul leverede en flot akustisk minikoncert med små anekdoter mellem 
 numrene. 
 

 

Referent  

Flemming Midtgaard 


